Al Ghad Al Mubarak Account - Terms and Conditions

In addition to the terms and conditions governing all accounts agreed upon previously, below are the additional terms and conditions for Al Ghad Al Mubarak Account:

- 1. The customer shall deposit the investment amount in the Sharia compliant account, held at the Bank, either by directly depositing into the investment account or by transferring an amount from another account.
- 2. The Bank shall invest the amount in the investment account as an agent for the client (without commission) and make every effort to collect the expected profit, which is estimated at the annual percentage as given below. This percentage may change (increase or decrease), according to the conditions and circumstances of the financial markets.

Amount Range	Profit Rate (p.a.)
Less than SR 2,500	0.00%
For SR 2,500 & more	0.25%

- 3. The Bank shall invest the amount of investment, as it deems appropriate but shall be restricted to Sharia compliant transactions and investments.
- 4. The customer authorizes the Bank to invest the amount of investment in the manner the Bank deems appropriate, and the customer authorizes the Bank to perform all the transactions and/or procedures necessary to invest in accordance with these terms and conditions.
- 5. The Bank is entitled to keep a certain portion of the investment amount in the form of liquid funds to meet cash withdrawal requests of the investor, and may increase or decrease such liquid portion, as it deems appropriate from time to time.
- 6. The Bank may aggregate the investment amount with the Bank's own funds & deposits/ investments received from other customers by the Bank from time to time to invest in a common pool of investments.
- 7. The Bank shall be entitled to retain any profit generated from the investment over the expected profit rate offered to the customer as a performance bonus.
- 8. With due regard to provisions of articles (11) and (12) below, the customer shall be allowed at any time to withdraw the investment partially or fully through various channels which include Branches, ATMs, phone banking and/or internet banking.
- 9. The investor is not entitled to request a cheque book for operating this account. The customer can withdraw through the channels mentioned in Article 8 above.
- 10. Profit shall be calculated monthly on the average monthly balances of the investment amount.
- 11. Profit shall not be considered on the investment amount for the month in which the average amount of the investment is less than 2,500 riyals. The Bank has the right to increase or decrease the average amount of investment as it deems appropriate from time to time provided the Bank notifies the customer before thirty (30) working days from the date of changing the average monthly amount of the investment.

شروط وأحكام حساب الغد المبارك

تنطبق الشروط والأحكام التي تحكم جميع الحسابات المتفق عليها سابقاً، فيما يلي الشروط الإضافية لحساب الغد المبارك:

 يودع المستثمر مبلغ الاستثمار في الحساب المتوافق مع الضوابط الشرعية لـدى البنك سواء عن طريق الاستثمار المباشر في الحساب أو عن طريق تحويل المبلغ من حساب آخر.

2. يستثمر البنك المبلغ الموجود في حساب الاستثمار بصفته وكيلا عن العميل (بدون عمولة) ويبذل كل جهده لتحصيل الربح المتوقع والذي يقدر سنويا حسب الوارد أدناه، ويمكن لنسبة الربح المتوقع هذه أن تتغير بالزيادة أو النقصان حسب أحوال وظروف أسواق الاستثمار.

الربح المتوقع (سنويا)	مبلغ الاستثمار
% 0.00	أقل من 2،500 ريال
% 0.25	2،500 ريال أو أكثر

 3. يستثمر البنـك مبلـغ الاسـتثمار في الاسـتثمارات التـي يراهـا مناسبة على أن نكون متوافقة مع الضوابط الشرعية.

4. يفوض العميل البنك باستثمار مبلغ الاستثمار بالطريقة التي يراها البنك مناسبة، كما يفوض العميل البنك بإجراء كافة العمليات و/أو الإجراءات اللازمة للاستثمار وفق هذه الشروط والأحكام.

5. يحق للبنك أن يحتفظ بجزء من المبلغ المستثمر على هيئة سيولة لمقابلة السحوبات النقدية للمستثمر، ويحق للبنك رفع أو خفض نسبة هذا المبلغ كما يراه مناسبا من وقت لآخر.

 ه. يجوز للبنك خلط مبلغ الاستثمار مع أموال البنك و أموال مســتثمرين آخــرين في وعــاء اســتثماري و اســتثمارها في استثمارات مشتركة من وقت لآخر.

8. مـع مراعـاة مـا جـاء في المـواد (11) و (12) أدنـاه ، يمكـن للمستثمر سحب مبلغ الاستثمار أو جـزء منـه في أي وقـت مـن خـلال فـروع البنـك و/أو أجهـزة الصـراف الآلـي و/أو الهـاتف المصرفي و/أو الخدمات البنكية عن طريق الإنترنت.

9. لا يحق للمستثمر الحصول على دفتر شيكات، ويمكنه السحب من خلال القنوات المذكورة في المادة 8 أعلاه.

10. تحتسـب الأربـاح بشـكل شـهري ٌعلـى متوسـط رصـيد مبلـغ الاستثمار.

11. لن يتم احتساب أرباح على المبلغ المستثمر في حالة كان متوسط مبلغ الاستثمار الشهري أقل من 2,500 ريال، ويحق للبنك رفع أو خفض متوسط مبلغ الاستثمار كما يراه مناسباً من وقت لآخر على أن يقوم البنك بإخطار العميل خطياً قبل (30) يوم عمل من تاريخ تغيير متوسط مبلغ الاستثمار الشهري.

12. "لـن يـتم احتسـاب أربـاح للشـهر الـذي يتجـاوز فيـه عـدد عمليــات السـحب العـدد الأقصــى المسـموح بـه وقـدره (2) عمليــة/عمليات سـحب ، ويحــق للبنــك رفــع أو خفــض هــذا العـدد كمـا يـراه مناسباً مـن وقـت لآخـر علـى أن يقـوم البنـك بإخطـار العميـل قبـل (30) يـوم عمـل مـن تـاريخ تغييـر الحـد الأقصى لعدد عمليات السحب المسموح به".

13. يــتم قيــد الأربــاح لصــالح المســتثمر في شــهر يونيــو و ديسمبر من كل سنة.

- 12. Profit shall not be considered for the month in which the number of withdrawal transactions exceeds the maximum allowed number of transactions during a month being (2) withdrawal/s transactions. The Bank may increase or decrease this number as it deems appropriate from time to time provided the Bank notifies the customer in writing before thirty (30) working days from the date of changing the maximum number of allowable withdrawal transactions.
- 13. Profit shall be credited into the investor's account in the month of June and December of every year.
- 14. In case of discrepancy between Arabic text and English text, Arabic text shall prevail.

Additional Terms & Conditions for Al Ghad Al Mubarak account for customers utilizing their account for Social Development Bank's (SDB) Zood Savings Program:

- Customer can open Al Ghad Al Mubarak account and use it for availing the benefits of Social Development Bank (SDB) Zood Savings Program as the beneficiary of the Zood program.
- 2. A customer who opens and maintains his/her account for getting Zood savings program incentives from Social Development Bank unequivocally provides his/her consent to ANB to share his/her account details with SDB as the account details allows SDB to manage the Zood Savings program.
- 3. The account details would be regularly shared by ANB with SDB in order for them to update the status of the account with respect to Zood program and to calculate and pay incentives for the customer based on the account balances and other relevant details as required by SDB from time to time for managing the incentive program
- 4. Accounts opened for getting the incentives for Zood program does not mean that the account would be automatically activated for the program. ANB would activate the account for Zood Savings program only after getting the confirmation from SDB for which the customer needs to follow SDB's instructions for opening and managing their account.
- 5. The customer understands that enrollment, activation or deactivation in the Zood program and relevant incentives calculation and payments are solely decided by SDB and the role of ANB is to only facilitate SDB in managing the program and paying incentives to the customers as finalized by SDB.
- 6. The customer needs to contact SDB for any queries or disputes related to the incentives of Zood savings program as ANB does not take any responsibility for enrolling, activating or de-activating customers for the program as well as finalizing and paying their incentives.
- 7. In case of any dispute in relation to those terms should be submitted to the Banking Dispute Committee.
- 8. Customers can maintain their Al Ghad Al Mubarak account even after de-activation from the Zood program for continue to getting all the benefits available for Al Ghad Al Mubarak accounts.
- 9. Those terms and conditions shall be considered as an integral part for the Agreement signed by Arab National bank and Saudi Development Bank on 25/10/1442H corresponding to 06/06/2021 and complementary thereof.
- 10. These terms and conditions have been written in Arabic and English languages, in case of any conflict between the Arabic text and English one, the Arabic text shall prevail.

14. في حالــة الاخــتلاف بــين الــنص العربــي والــنص الإنجليــزي يسود النص العربي

شُــروط وأَحكــام حســاب الغــد المبــارك الإضــافية للعمــلاء الــراغبين في اسـتخدام حسـاباتهم لأغــراض تتعلــق ببرنــامج زود الدخاري من بنك التنمية الاجتماعية

يستطيع العميل فتح حساب الغد المبارك واستخدامه للاستفادة من مزايا برنامج زود الادخاري من بنك التنمية الاجتماعية بصفته مستفيداً من برنامج زود.

إن العميـل الـذي يفـتح حسـاباً ويحـافظ علـى سـريانه لأغـراض الانتفـاع مـن حـوافز برنـامج زود الادخـاري مـن بنـك التنميـة الاجتماعيـة يعتبـر في حكـم مـن مـنح البنـك العربـي الـوطني موافقتـه بشـكل لا لـبس فيـه لتبـادل بيانـات حسـابه مـع بنـك التنميــة الاجتماعيــة لتمكـين الأخيــر مــن إدارة برنــامج زود الادخاري.

يتم تبادل بيانات الحساب بشكل منتظم بين البنك العربي السوطني وبنك التنمية الاجتماعية لتمكين الطرفين من تحديث حالة الحساب فيما يخص برنامج زود الادخاري، وحساب قيمة الحوافز المستحقة ودفعها للعميل بناءً على أرصدة الحساب وغيرها من التفاصيل ذي الصلة حسبما يطلبه بنك التنمية الاجتماعية من وقت لآخر لإدارة برنامج الحوافز.

إن مجـرد فـتح حسـاب لأغـراض اسـتلام حـوافز برنـامج زود الادخـاري لا يعنـي تفعيـل الحسـاب للأغـراض الخاصـة بالبرنـامج تلقائيــاً. لـن يقـوم البنـك العربـي الـوطني بتفعيـل الحسـاب لأغـراض برنـامج زود الادخـاري إلا بعـد اسـتلام تعزيـز مـن بنـك التنميـة الاجتماعيـة، ولـذا ينبغـي علـى العميـل اتبـاع إرشـادات بنك التنمية الاجتماعية لفتح وإدارة حسابه.

يقــر العميــل بعلمــه أن قــرار تســجيله وتفعيــل أو إيقــاف عفــويته ببرنــامج زود الادخــاري وحســاب الحــوافز والــدفعات ذي الصــلة يتوقـف حصــرياً علــى بنــك التنميــة الاجتماعيــة، وأن دور البنــك العربــي الــوطني يقتصــر علــى تيســير ســبل إدارة الحســاب ودفــع الحــوافز للعمــلاء مــن قبــل بنــك التنميــة الاجتماعية وفقاً لما يقره الأخير بشكل نهائي.

ينبغي على العميل التواصل مع بنك التنمية الاجتماعية فيما يخص أي استفسارات أو خلافات تتعلق بحوافز برنامج زود الادخاري حيث أن البنك العربي الوطني لا يتحمل أي مسؤولية عن تسجيل وتفعيل أو إيقاف عضوية العملاء بالبرنامج، وتحديد ودفع حوافزهم.

في حـال نشـوء أي نـزاع فيمـا يتعلـق بهـذه الشـروط تـتم احالتـه الى إلى لجنة المنازعات المصرفية للفصل فيه.

بإمكان العميل الاحتفاظ بحساب الغد المبارك حتى بعد إيقاف عضويته في برنامج زود الادخاري للاستمرار في الاستفادة من كافة المزايا التي توفرها حسابات الغد المبارك.

تعتبر هـذه الشـروط والاحكـام جـزء لا يتجـزأ مـن الاتفاقيـة الموقعـة بـين البنـك العربي الـوطني وبنـك التنميـة الاجتمـاعي في تــاريخ 1442/10/25هــ الموافــق لــ 2021/06/06 في تــاريخ 1442/10/25هــ الموافــق لــ 2021/06/06

تـم تحريـر هــذه الشــروط بـاللغتين العربيــة والانجليزيــة وفي حالــة نشــوء أي تعــارض بــين النصــين، فــإن الــنص العربــي هــو الذي يسود.